PERMIT NO. 特許編號 03285







總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熱線 Donation Hotline | 1878 333

www.tungwah.org.hk



## 東華三院傑出學生獎暨 香港中學文憑考試優異成績獎頒獎**禮**

為表揚在學業成績、品行、課外活動及服務等方面表現傑出的屬校學生,本院日前於 東華三院黃笏南中學舉行了是次頒獎禮。

## Prize Presentation Ceremony for TWGHs Student of the Year Awards cum HKDSE Outstanding Awards

The Group organised the Prize Presentation Ceremony at TWGHs Wong Fut Nam College in recognition of TWGHs students who had outstanding performance and achievement in academic, conduct, extra-curricular activities and services.





A total of 87 students from TWGHs secondary schools, primary schools, special schools and kindergartens were selected as Outstanding Students this year.





另有20名在文憑試考獲4科最佳成績總分達24分或以上的 學生獲頒中學文憑考試優異成績獎。

20 students who got 24 points or above in their 4 best subjects in Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) were given the HKDSE Outstanding Awards.



## 東華三院文武廟作育英才海外變學金

本院董事局去年增設是項獎學金,資助有經濟需要而表現優秀的院屬畢業生接受世界 頂尖學府的高等教育,培育他們成為具環球視野與國際網絡的優秀人才,日後貢獻 香港社會。日前,本院獎學金管理委員會進行面試,除甄選第二屆的獎學金得主外, 亦與第一屆得獎同學會面,了解他們現時在英國的學習狀況及其生活所需。

## **TWGHs Man Mo Temple Scholarship for Overseas Studies**

Last year, the Board of Directors newly established this Scholarship in support of outstanding TWGHs graduates with financial needs to pursue tertiary education in renowned universities overseas, as well as nurturing the awardees to become talented people with global vision and international network for contributing to the Hong Kong community in the future. A selection interview was conducted by TWGHs Scholarship Management Committee earlier. Apart from selecting awardees of the Scholarship this year, the Committee also had a meeting with the award winners of last year to understand their studies in the United Kingdom, in addition to their needs of daily lives.



文頴怡主席(前排右二)、韋浩文副主席(前排左二)、行政總監蘇祐安先生(前排右一) 及教育科主管吳奇壎先生與去年的獎學金得獎學生吳俊熙(後排左一)及李穎藍(後排 右一)會面,了解他們的學習近況。

Ms. Ginny MAN (front row, right 2), the Chairman, Mr. WAI Ho Man, Herman (front row, left 2), Vice-Chairman, Mr. Albert Y.O. SU (front row, right 1), Chief Executive, and Mr. WU Kee Huen, Kenneth, Head of Education Division, met NG Chun Hei (back row, left 1) and LI Wing Nam (back row, right 1), awardees of the Scholarship last year, to understand more of their studies.









WeChat ID